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Päevakord: 
1. Rõuge valla üldplaneeringu ja keskkonnamõju strateegilise hindamise aruande eelnõu 
avaliku väljapaneku tulemusi tutvustav avalik arutelu Misso Rahavamajas. 
 
Rõuge valla üldplaneeringu ja keskkonnamõju strateegilise hindamise aruande eelnõu avalik 
väljapanek toimus 15.08.2022-16.09.2022. Avaliku arutelu eesmärk on tutvustada avaliku 
väljapaneku tulemusi.   
 
ARUTELU SISU: 
 
Kobras OÜ esindaja Teele Nigola andis lühiülevaate üldplaneeringu sisust ja Rõuge 
Vallavalitsuse planeeringu- ja ehitusspetsialist tutvustas avaliku väljapaneku tulemusi ning 
selgitas menetluse edaspidist protsessi. 
 
Arutelu jätkus kohaolijate küsimustega seoses üldplaneeringu sisuga ning ettepanekutega 
üldplaneeringusse ning nende arvestamise või mittearvestamisega. 
 
Arutelu käigus tehti järgnevad ettepanekud: 

1. Misso piirkonnas on vajalik üle vaadata mõningad väärtusliku põllumajandusmaa 
põllumassiivid, kuna nende boniteet ei ole eeldatavasti vastav. 
 
OTSUSTATI: üldplaneeringu koostaja vaatab antud põllumassiivid üle ja vajadusel 
eemaldab väärtusliku põllumajandusmaa hulgast. 

 
2. Liikuvusprobleemid – halb ühendus Misso ja Rõuge ning Haanja vahel. Ühistranspordi 

ühendused valla siseselt ei ole head. Ain Pajo hinnangul on teede osa planeeringus 
puudu. Ei ole seatud prioriteete, kus on vajalik teede rekonstrueerimine. Kus inimesed 
liiguvad. Kust nad punktist A punkti B liiguvad. 
 



  

VALLA SEISUKOHT: antud ühendusteed on olemas ja toimivad. Teed on küll 
käänulised, kuid see on piirkonna eripära. 

 
3. Vaadata üle Pullijärve kallasrada, kas seal peaks keelama matkamise tegevust. Koostöö 

Keskkonnaametiga ja vaadata üle Kaitsekorralduskava. 
 
OTSUSTATI: planeeringu koostaja konsulteerib antud teemas Keskkonnaametiga. 
 

4. Üldplaneeringus peaksid olema märgitud varjumiskohad ja seatud tingimused, et millal 
peab uue hoone ehitamisel rajama ka varjendi. 
 
OTSUSTATI: planeeringu koostaja täiendab üldplaneeringut vastava infoga. 

 
5. Supluskoht Andri-Peedo maaüksusel Hino järve ääres. Varaseamalt oli Misso 

üldplaneeringus sees aga nüüd pole. Omanik soovib, et oleks määratud supelranna maa-
ala. 
 
OTSUSTATI: planeeringu koostaja vaatab üldplaneeringu vastavalt üle ning 
põhjendatud juhul lisab. 
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